

<p>Mødereferat af:</p>	<p>Referat nr.</p>
<p>Afdelingsmøde afd. 30</p> <p>Til stede var:</p> <p>Allan Palm Vanda Hamann Chista Jessen Bent Kastrup Poul-Arne Hvid Callesen (referent)</p>	<p>131021</p> <p>Dag og år:</p> <p>Onsdag d. 13. oktober 2021 kl. 13.00</p>
<p>Pkt. 1</p> <p>Udlejning af gæsteværelser</p>	<p>Formanden tilbyder, at stå for udlejningen af afdelingens gæsteværelse, men stiller som krav, at der kun kan finde udlejning sted til beboere i afdelingen.</p> <p>Han gør i øvrigt opmærksom på, at lejeregler og anden administration skal tilpasses den nye situation, og her er der endnu et stykke vej, at komme før der kan iværksættes. Formanden præsenterer selv udfordringerne for B42 administration.</p> <p>Ikke alle i afdelingsbestyrelsen var lige begejstret for denne nye opgave, og synes der er tale om en glidebane, hvor risikoen er, at B42 efterhånden som opgaverne bliver tungere, dyrere og mere besværlige, blot lægger dem ud til lejere/beboere. Er der hjemmel til dette? Hvordan er det med forsikring? Hvad med ansvarshæftelse? Osv.</p>
<p>Pkt. 2</p> <p>Markvandring 2021</p>	<p>Afdelingsbestyrelsen er fortsat ikke tilfreds med B42 arbejde med markvandringsskemaet og aktivitetslisterne – der sker simpelthen for lidt. Der er ingen opfølgning, og der synes ikke overensstemmelse mellem de to systemer, herunder tidsplanerne! Formanden inviterer inspektøren til møde om sagen.</p> <p>Afdelingen undres i øvrigt over, at der set i lyset af B42 ressourcemangel møder 4 mand fra teknisk afdeling op, til markvandring.</p>
<p>Pkt. 3 Eventuelt</p> <p>Repræsentantskabsmødet</p>	<p>Repræsentantskabsmødet finder sted d. 25. november kl. 18.00. Der udsendes mere om sagen senere.</p>